

Jamboree of the future - Jamboree der Zukunft Jamboree Committee - Jamboree Komitee

As you might know, we, the Jamboree committee, are currently evaluating the survey "Jamboree" which we conducted in 2016.

During this evaluation we thought that it might be a good idea to have a brainstorming session with you, the dancers, about the topic of the future of Jamborees.

Therefore we want to invite you to a discussion with us at the upcoming Spring Jamboree in Kuchen about potential changes regarding our Jamborees.

This discussion will be an informal meeting of the dancers moderated by the Jamboree committee. We want to invite explicitly ALL dancers – not only the official representatives of the clubs. Every opinion is important to us.

You will soon be able to find the time and location of the meeting on the website www.kuchen2017.de or via the web-app www.kuchen2017.de/app. We will also put up signs at the Jamboree itself with information where and when the meeting will be held.

It is certain that the meeting will be held some time over the course of Saturday.

Wie ihr sicher mitbekommen habt, werden wir im Jamboree Komitee gerade die Umfrage „Jamboree“ aus, welche wir 2016 durchführten.

Während der Auswertung kam uns dann der Gedanke, wie es wäre, mit euch, den Tänzern, offen über die Zukunft der Jamborees ein Brainstorming zu betreiben.

Daher möchten wir euch zu einer Diskussion einladen um mit uns an der kommenden Spring Jamboree in Kuchen über eine mögliche Umgestaltung unserer Jamborees zu sprechen.

Diese Diskussion ist ein informelles Treffen der Tänzer unter der Moderation des Jamboree Komitees. Wir möchten auch ausdrücklich ALLE Tänzer einladen - nicht nur die offiziellen Vertreter der Vereine. Jede Meinung ist uns wichtig!

Ort und Uhrzeit werdet ihr in Kürze auf der Website www.kuchen2017.de oder auf der Web-App www.kuchen2017.de/app erfahren können. Auch auf dem Jamboree werden wir aushängen, wann und wo genau das Meeting stattfinden wird.

Sicher ist, es wird am Samstag im Laufe des Tages stattfinden.

We will be glad to see many participants! To make a best possible planning due to the size of the room it would be nice if you sign up nonbinding at www.kuchen2017.de/meeting.html. But it is also possible to join on the spur of the moment.

Wir freuen uns auf viele Teilnehmer! Um etwas besser planen zu können, wegen der Größe des Raumes, wäre es toll, wenn ihr euch unverbindlich auf www.kuchen2017.de/meeting.html anmelden könntet. Eine spontane Teilnahme ist natürlich auch möglich.

Thanks in advance.
Vielen Dank vorab.

Yours Jamboree Committee – euer Jamboree Komitee